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JEGYZŐKÖNYV 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Tulajdonosi, valamint a Város-
rendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 2024. június 27. napján 12.00 órakor a Szentesi Kö-
zös Önkormányzati Hivatal Kistanácskozó termében megtartott együttes nyílt üléséről. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság részéről jelen vannak: 
Pásztor Antal 
Móra József 
Antal Balázs Tibor 
Besenyei Gábor 
Pohl Anette 

a bizottság elnöke 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 

Távolmaradását jelezte: 
Dr. Kormányos József 
Szűcs György 

a bizottság tagja 
a bizottság tagja 

A Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottság részéről jelen vannak: 
Móra József 
Bujdosó Tamás Károly 
Tímárné Staberecz Terézia 
Tóth Ernő 

a bizottság elnöke 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 
a bizottság tagja 

Távolmaradását jelezte: 
Szűcs György a bizottság tagja 

A Szentesi Közös Önkormányzati Hivatal részéről jelen volt: 
Döbrőssyné dr. Seres Ilona 
Dr. Danyi Katalin 
Balogh Imre 
Dr. Tabajdi Ágnes 
Labádi-Fébert Andrea 
Berezvai Csilla 
Csákné Kis Regina 
Takács Gábor 
Szabóné Vérten Anita 

jegyző 
aljegyző 
Számviteli és Tervezési Iroda vezetője 
Jegyzői Iroda vezetője 
Műszaki Iroda vezetője 
főkertész 
humánpolitikai referens 
főépítész 
jegyzőkönyvvezető 

További meghívottak: 
Kocsis László 
Kiss Ferenc 
Matkócsik Pál 
Váriné Kádár Margit 

Szentes Városellátó NKft. ügyvezetője 
Szentes Városellátó NKft. műszaki vezetője 
Vendégszeretet Egyesület elnöke 
könyvvizsgáló 

Móra József: 
Köszöntötte az együttes bizottsági ülésen megjelenteket. 
Megállapította, hogy a Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottság 4 tagja jelen van. Távolmaradását Szűcs 
György jelezte. A határozatképes ülést megnyitotta. Javasolta, hogy a jegyzőkönyv hitelesítőjének Buj-
dosó Tamás Károlyt kérjék fel. Kérte a Bizottság tagjait, aki a jegyzőkönyv hitelesítő személyével 
egyetért, szavazzon. 
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A Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottság a jegyzőkönyv hitelesítő személyét 4 igen szavazattal el-
fogadta. 

Pásztor Antal: 
Megállapította, hogy a Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság 5 tagja jelen van, a Bi-
zottság határozatképes. Távolmaradását jelezte dr. Kormányos József és Szűcs György. A határozatké-
pes ülést megnyitotta. 
Megkérdezte a Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagjaitól, hogy a kiküldött meg-
hívóban szereplő napirenddel kapcsolatban van-e más javaslat? 
Megállapította, hogy nem volt. 
Kérte a Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagjait, aki egyetért a napirenddel, sza-
vazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a napirendet 5 igen szavazattal 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 

52/2024. (VI.27.) VB 
Tárgy: Napirend 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Idegen-
forgalmi Bizottsága az ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 

1.) A közterület elnevezés és a házszám megállapítás helyi szabályairól szóló rendelet mó-
dosítása (3) 

2.) Szentes Város Önkormányzata 2024. évi költségvetéséről, módosításának és végrehaj-
tásának rendjéről szóló rendelet módosítása (4) 

3.) A 3967/64. hrsz-ú ingatlan értékesítése (5) 
4.) Szentes belterület 321. helyrajzi számú ingatlan törzsvagyonból kivonása (8) 
5.)Szentes, Csongrádi úti sporttelepen létesítendő edzőcsarnok településképi véleményezése 

( 1 2 ) 
6.) Szentes 

7.) Szentes belterület 4419/1. helyrajzi számú ingatlan tulajdonjogának átruházása (zárt 9) 

Móra József: 

Javasolta, hogy a meghívóban szereplő ..Aktualitások" napirendet ne tárgyalják. Megkérdezte a Pénz-
ügyi és Tulajdonosi Bizottság tagjait, aki az elhangzott módosítással a napirendet elfogadja, szavazzon. 

A Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottság a napirendet 4 igen szavazattal elfogadta és meghozta az 
alábbi határozatot: 

48/2024. (VI.27.) Püt.Biz. 
Tárgy: Napirend 

HATÁROZAT 

A Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottság az ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 

1.) Javaslat a 2/2024. (III. 15.) önkormányzati rendelet módosítására (4) 
2.) A 3967/64 hrsz-ú ingatlan értékesítése (5) 
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3.) Cafeteria 2024. évi keretösszeg jóváhagyása Szentes város polgármestere részére (6) 
4.) Szentes belterület 321 helyrajzi számú ingatlan törzsvagyonból kivonása (8) 
5.) Pénzügyi tájékoztató 
6.) Szentes belterület 4419/1 helyrajzi számú ingatlan tulajdonjogának átruházása (9 zárt) 

A közterület elnevezés és a házszám megállapítás helyi szabályairól szóló rendelet 
módosítása (3) 

Pásztor Antal: 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, vélemény van-e? Megállapította, hogy nem 
volt. 
Kérte a Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagjait, aki a rendelet módosítását tá-
mogatja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 5 igen szavazattal el-
fogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

53/2024. (VI.27.) VB 
Tárgy: A közterület elnevezés és a házszám megállapítás helyi szabályairól szóló rendelet módo-

sítása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Idegen-
forgalmi Bizottsága megtárgyalta ,.A közterület elnevezés és a házszám megállapítás helyi 
szabályairól szóló rendelet módosítása" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek el-
fogadásra javasolja. 

Szentes Város Önkormányzata 2024. évi költségvetéséről, módosításának és végre-
hajtásának rendjéről szóló rendelet módosítása (4) 

Móra József: 
Megkérdezte az előterjesztőt, hogy van-e kiegészítése az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Balogh Imre: 
Nincs kiegészítése. 

Tímárné Staberecz Terézia: 
Az előterjesztést miért hívják költségvetési rendelet módosításnak? A megalkotott 10. sz. mellékletben 
ugyanaz szerepel, mint a jelen előterjesztés 50. oldalán. Semmi plusz nincs benne, csak a felhasználás 
tekintetében. Az előirányzat nem változott, a jóváhagyott nem változott, csak a felhasználásban van 
változás. 
A tartalék előirányzatnál pedagógus bérfejlesztés 54.131 eFt, ebből semmilyen felhasználás nem történt. 
Mire lett elkülönítve, mint tartalék? Mikor fogják felhasználni? 

Balogh Imre: 
A 10. sz. melléklet kizárólag előirányzatokat tartalmaz. A változás oszlopban a jóváhagyott előirányzat 
csökkenésről van szó. 
A pedagógus életpálya modell 2 óvodát érint. Az év második felében kívánnak egyszeri juttatást adni, 
illetve szeptembertől lesz szakmai jogszabályi változás. Azt próbálják kiegészíteni. 
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Tímárné Staberecz Terézia: 
Amikor a tervezéskor jóváhagyták, akkor milyen apropó alapján különítették el a tartalék egy negyed 
részét? Másra felhasználható-e ez az összeg? 

Balogh Imre: 

Csak a pedagógusok bérére és járulékára használható fel. 

Móra József: 
Kérte a Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottság tagjait, aki a rendelet módosítását a Képviselő-testületnek 
elfogadásra javasolja, szavazzon. 

A Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottság a javaslatot 4 igen szavazattal elfogadta és meghozta az 
alábbi határozatot: 

49/2024. (VI.27.) PüT.Biz. 
Tárgy: Szentes Város Önkormányzata 2024. évi költségvetéséről, módosításának és végrehajtá-

sának rendjéről szóló rendelet módosítása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottsága 
megtárgyalta a ..Szentes Város Önkormányzata 2024. évi költségvetéséről, módosításának 
és végrehajtásának rendjéről szóló rendelet módosítása" tárgyú előterjesztést és a Képvi-
selő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Pásztor Antal: 
Kérte a Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság tagjait, aki a rendelet módosítását a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 5 igen szavazattal el-
fogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

54/2024. (VI.27.) VB 
Tárgy: Szentes Város Önkormányzata 2024. évi költségvetéséről, módosításának és végrehajtá-

sának rendjéről szóló rendelet módosítása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Idegen-
forgalmi Bizottsága megtárgyalta a „Szentes Város Önkormányzata 2024. évi költségveté-
séről, módosításának és végrehajtásának rendjéről szóló rendelet módosítása" tárgyú előter-
jesztést és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

A 3967/64. hrsz-ú ingatlan értékesítése (5) 

Takács Gábor: 
Kiegészítésként elmondta, hogy múlthét péntek délután kapott az önkormányzat egy módosított tervet, 
amely alapján a 45-ös főút rekonstrukciója keretében a TESZ kihajtójánál megtervezik a körforgalmi 
csomópontot. Ez kisajátítással érinti a 3967/64. hrsz-ú ingatlan területét. Az ingatlan értékesítésénél 
figyelembe kell venni, hogy az ingatlan területe csökkenni fog. 
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Móra József: 

Mennyivel fog csökkenni az ingatlan területe? 

Takács Gábor: 
Nem adták még meg. Egyelőre a tervezők elvi rajzot adtak, amelyen a telekhatárokat még nem tüntették 
fel. Egy körforgalmi csomópontot terveztek. Ha elfogadásra kerül, akkor annak a vízelvezetésé, árok-
rendszerét is meg kell tervezni, amely befolyásolhatja a kisajátítás mértékét, az fogja a végleges telek-
határt megadni. Véleménye szerint ezt az értékesítés során figyelembe kell venni. 
Móra József: 
Az adásvételi szerződésbe egy új pontot kell beleírni. Az eladónak és a vevőnek tudomása van arról, 
hogy telekrendezésre fog sor kerülni, amely során jelenleg még nem ismert nagysággal fog csökkenni 
a terület. A vevő a telek egy részét fizetné ki, ha ismert a m2, akkor a szerződés kiegészítéseként a 
különbözetet kifizeti. 

Döbrőssyné dr. Seres Ilona: 
Véleménye szerint az adásvételi szerződésbe annyit kellene beleírni, hogy az eladó tájékoztatja a vevőt. 
Az önkormányzatnak tájékoztatási kötelezettsége van. 

Móra József: 
Az adásvételi szerződés 6.) pontjába lehetne ezt beleírni. 

Tímárné Staberecz Terézia: 
A tulajdonjog mikor száll át a vevőre? 

Döbrőssyné dr. Seres Ilona: 

Az adásvételi szerződésnek ezt kell tartalmaznia. Függőben történő eladásról szól. 

Pásztor Antal: 

A határozati javaslat miben módosulhat? 

Labádi-Fébert Andrea: 
Véleménye szerint a 45-ös út körforgalmi csomópont kialakításával érintett telekterület részt az önkor-
mányzatnak nem szabad értékesítenie. A Képviselő-testület elviekben jóvá tud hagyni egy értékesítést 
azzal a kiegészítéssel, hogy az adásvételi szerződésben a terület nagyságát pontosítani kell a 45-ös út 
körforgalmi csomópont igénybevételéhez szükséges területtel korrigálva. így az összeg is módosulni 
fog. Móra József: 

Az út a Magyar Állam tulajdonában van. 

Takács Gábor: 
Áprilisban egy elutasító határozat érkezett ugyanerre a felvetésre. A Minisztériumtól azt a tájékoztatást 
kapta az önkormányzat, hogy nem épül körforgalmi csomópont, a Szeder temetőnél a tölgyfák megtar-
tása érdekében nem kerül változtatásra, mert nincs a Kormány költségvetésében tervmódosításra forrás 
elkülönítve. Amikor ennek a szabályozási terve elkészül, akkor a kisajátítási vonal rá fog kerülni az 
ingatlanra. A kisajátításon belül a 45-ös főúthoz tartozó részt az állam fogja megvásárolni és azt a te-
lektulajdonos felé megtéríti a kisajátításra vonatkozó szabályok szerint. 
A körforgalmi csomóponttal a telektulajdonos veszíteni fog néhány m2-nyi területet, de nyerni fog egy 
jó útcsatlakozást. A későbbi kisajátítás során a telektulajdonos az állammal fog egyezkedni. 
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Móra József: 
A határozati javaslat 3.) pontjának a következőket javasolta: 
,.Az önkormányzati hivatalnak tudomása van róla, hogy a 45-ös út korrekciójával kapcsolatban terület-
módosításra fog sor kerülni, tájékoztatja a vevőt erről a tényről." 
Kérte a Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottságot, aki az elhangzott kiegészítéssel egyetért, szavazzon. 

A Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottság a javaslatot 4 igen szavazattal elfogadta és meghozta az 
alábbi határozatot: 

50/2024. (VI.27.) PüT.Biz. 
Tárgy: A 3967/64. hrsz-ú ingatlan értékesítése 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottsága 
megtárgyalta ,.A 3967/64. hrsz-ú ingatlan értékesítése" tárgyú előterjesztést. 
A határozati javaslatot az alábbi 3.) ponttal javasolja kiegészíteni: 
,.Az önkormányzati hivatalnak tudomása van róla, hogy a 45-ös út korrekciójával kapcso-
latban területmódosításra fog sor kerülni, tájékoztatja a vevőt erről a tényről." 

Pásztor Antal: 
Kérte a Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottságot, aki az elhangzott kiegészítéssel 
egyetért, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 5 igen szavazattal elfo-
gadta és meghozta az alábbi határozatot: 

55/2024. (VI.27.) VB 
Tárgy: A 3967/64. hrsz-ú ingatlan értékesítése 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Idegen-
forgalmi Bizottsága megtárgyalta ..A 3967/64. hrsz-ú ingatlan értékesítése" tárgyú előter-
jesztést. 
A határozati javaslatot az alábbi 3.) ponttal javasolja kiegészíteni: 
„Az önkormányzati hivatalnak tudomása van róla. hogy a 45-ös út korrekciójával kapcso-
latban területmódosításra fog sor kerülni, tájékoztatja a vevőt erről a tényről." 

Cafeteria 2024. évi keretösszeg jóváhagyása Szentes város polgármestere részére (6) 

Tímárné Staberecz Terézia: 

Javasolta, hogy a polgármester cafeteria kerete több legyen. 

Móra József: 

Meg kellene határozni az összeget. 

Tímárné Staberecz Terézia: 
A szabályzat szerint a polgármester cafetériája a polgármester fizetésének bizonyos része. Javaslata 
100%. 
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Dőbrőssyné dr. Seres Ilona: 
Ez nem így van. A költségtérítés teljesen más. 

Tímárné Staberecz Terézia: 
Arról szavaznak, amin nem is lehet változtatni? 

Dőbrőssyné dr. Seres Ilona: 
A polgármesterre is ugyanaz vonatkozik, mint a köztisztviselőkre. 

Tímárné Staberecz Terézia: 
Ezen nem lehet változtatni? 

Dőbrőssyné dr. Seres Ilona: 
Év elején lehet az összegen módosítani. 

Móra József: 
Kérte a Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottságot, aki a határozati javaslatot a Képviselő-testületnek elfoga-
dásrajavasolja, szavazzon. 

A Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottság a javaslatot 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfo-
gadta és meghozta az alábbi határozatot: 

51/2024. (VI.27.) PüT.Biz. 
Tárgy: Cafeteria 2024. évi keretösszeg jóváhagyása Szentes város polgármestere részére 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottsága 
megtárgyalta a „Cafeteria 2024. évi keretösszeg jóváhagyása Szentes város polgármestere 
részére" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Szentes belterület 321. helyrajzi számú ingatlan törzsvagyonból kivonása (8) 

Móra József: 
Megkérdezte, hogy kérdés, vélemény van-e az előterjesztéssel kapcsolatban? 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el. 
Kérte a Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottságot, aki a határozati javaslat A.) változatát a Képviselő-testü-
letnek elfogadásra javasolja, szavazzon. 

A Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottság a javaslatot 4 igen szavazattal elfogadta és meghozta az 
alábbi határozatot: 

52/2024. (VI.27.) PüT.Biz. 
Tárgy: Szentes belterület 321. helyrajzi számú ingatlan törzsvagyonból kivonása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottsága 
megtárgyalta a ..Szentes belterület 321. helyrajzi számú ingatlan törzsvagyonból kivonása" 
tárgyú előterjesztést és a határozati javaslat A.) változatát javasolja a Képviselő-testületnek 
elfogadásra. 
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Pásztor Antal: 
Kérte a Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottságot, aki a határozati javaslat A.) válto-
zatát a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 5 igen szavazattal elfo-
gadta és meghozta az alábbi határozatot: 

56/2024. (VI.27.) VB 
Tárgy: Szentes belterület 321. helyrajzi számú ingatlan törzsvagyonból kivonása 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Idegen-
forgalmi Bizottsága megtárgyalta a „Szentes belterület 321. helyrajzi számú ingatlan törzs-
vagyonból kivonása" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek a határozati javaslat 
A.) változatát javasolja elfogadásra. 

Szentes, Csongrádi úti sporttelepen létesítendő edzőcsarnok településképi vélemé-
nyezése (12) 

Pásztor Antal: 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, vélemény van-e? 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el. 
Kérte a Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottságot, aki a határozati javaslatot a Képvi-
selő-testületnek elfogadásra javasolja, szavazzon. 

A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 5 igen szavazattal elfo-
gadta és meghozta az alábbi határozatot: 

57/2024. (VI.27.) VB 
Tárgy: Szentes, Csongrádi úti sporttelepen létesítendő edzőcsarnok településképi véleményezése 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Idegen-
forgalmi Bizottsága megtárgyalta a Szentes, Csongrádi úti sporttelepen létesítendő edző-
csarnok településképi véleményezése" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek elfo-
gadásra javasolja. 

Szentes Város Fenntartható Városfejlesztési Stratégiájának felülvizsgálata (13) 

Pásztor Antal: 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, vélemény van-e? 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el. 
Kérte a Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottságot, aki a határozati javaslatot a Képvi-
selő-testületnek elfogadásra javasolja, szavazzon. 



A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság a javaslatot 5 igen szavazattal elfo-
gadta és meghozta az alábbi határozatot: 

Pénzügyi tájékoztató 

Móra József: 
Kérte Balogh Imrét, a Számviteli és Tervezési Iroda vezetőjét, hogy tájékoztassa a Bizottságot az ön-
kormányzat jelenlegi pénzügyi helyzetéről. 

Balogh Imre: 
Tájékoztatásul elmondta, hogy az önkormányzat likviditása továbbra is rendben van, elköltöttek 650 
m Ft-ot. 

Móra József: 
Megköszönte a tájékoztatást. Megkérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye. Megállapította, 
hogy kérdés, vélemény nem hangzott el. Kérte a bizottsági tagokat, aki a pénzügyi beszámolót elfo-
gadja, szavazzon. 

A Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottság a pénzügyi beszámolót 4 igen szavazattal tudomásul 

Móra József: 
A Pénzügyi és Tulajdonosi Bizottság nyílt ülését bezárta és bejelentette, hogy a Bizottság további mun-
káját zárt ülésen folytatja. 

Pásztor Antal: 
A Városrendezési,- fejlesztési és Idegenforgalmi Bizottság nyílt ülését bezárta és bejelentette, hogy a 
Bizottság további munkáját zárt ülésen folytatja. 

58/2024. (VI.27.) VB 
Tárgy: Szentes Város Fenntartható Városfejlesztési Stratégiájának felülvizsgálata 

HATÁROZAT 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Városrendezési,- fejlesztési és Idegen-
forgalmi Bizottsága megtárgyalta a „Szentes Város Fenntartható Városfejlesztési Stratégi-
ájának felülvizsgálata" tárgyú előterjesztést és a Képviselő-testületnek elfogadásra java-
solja. 

vette. 

K.m.f. 

Bizottság elnöke 
Pénzügyi és Tulajdonosi 

Bizottság tagja 


